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P r o t o k ó ł  Nr XXII/2016 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 31 sierpnia 2016r.  w Domu Kultury w Kotlinie         
w godz. od 900 do 1050 

 
 
I. Otwarcie.  
                 Otwarcia XXII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Tomasz 
Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, 
kierownika Rewiru Dzielnicowych KPP w Jarocinie Karola Berę, inspektora Justynę Zawieję, 
radnych, sołtysów  i redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Przewodniczący stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych  w sesji 
uczestniczyło 14. 
Nieobecny był radny Krzysztof Szyszka oraz zaproszeni sołtysi:  Józef Sołtysiak i Szymon 
Matuszewski. 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
 
II. Przedstawienie porządku  obrad. 
                Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXI  sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXI sesji 

Rady. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXI sesji Rady oraz z wykonania 

uchwał Rady. 
7.   Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej  
      Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 
      samorządowych osób prawnych za I półrocze 2016 roku. 
8.   Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na raty  
      należności pieniężnych za I półrocze 2016r. do których nie stosuje się ustawy – Ordynacja  
      podatkowa. 
9.   Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego  
      nieruchomości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania  dotacji celowej na  
      dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Kotlin. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej    
      z budżetu Gminy Kotlin na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem,  
      usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
      Problemów Alkoholowych na rok 2016. 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2016 rok.   
16. Wolne głosy i wnioski. 

  17. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
       18. Zamknięcie obrad.   

  
ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXI  sesji Rady Gminy. 
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                     Do protokołu z XXI sesji Rady Gminy nie wniesiono uwag.  
Protokół  przyjęty został jednogłośnie   14 głosami za. 
  
ad4. Interpelacje i zapytania radnych. 
                    Radny Lucjan Antczak wnioskował o wycięcie odrostów lip rosnących przy łuku 
drogi powiatowej w Kurcewie. 
Radny Grzegorz Warmuz pytał – kiedy będzie ustawiona wiata autobusowa w Wilczy? 
Wójt odpowiedział, że wystąpił o wyrażenie zgody na ustawienie wiaty w Wilczy                       
i w Kurcewie, a na następnej sesji będzie projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych 
miejsc przystanków autobusowych. 
Radny Zbigniew Orpel pytał – kiedy wybudowane zostaną muldy na drogach                            
w Magnuszewicach? 
Wójt odpowiedział, że  jest pozytywna opinia Komisji ds. Zarządzania na Drogach 
Powiatowych i Gminnych w Powiecie Jarocińskim i muldy  będą.  
Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński  pytał – dlaczego zamknięta jest furtka przy wejściu na 
teren szkoły od strony ul. Sienkiewicza? 
Wójt odpowiedział, że jest to teren szkoły, który zmienił się w ostatnim czasie  i jest to ochrona 
tego co gminne. 
Przewodniczący Rady uważał, że otwarcie furtki nie spowoduje dewastacji terenu. 
Przewodniczący Rady mówił, że w pobliżu garaży dzieci jeżdżą na rowerach i przestrzegał, 
aby nie doszło do  nieszczęścia. 
Przewodniczący Rady  przekazał, że słyszał taką opinię, że furtka jest stara, zepsuta i gdy się ją 
otworzy, to spadnie. 
Wójt uważał, że o tej sprawie Przewodniczący powinien mówić na wczorajszym posiedzeniu 
połączonych komisji Rady  na którym obecna była dyrektor szkoły. 
Sołtys Wyszek Mieczysław Stefaniak wnioskował o: 
- podjęcie działań w celu poprawy bezpieczeństwa  na chodniku i na przejściu dla pieszych 
  w Wyszkach na drodze nr11, w którym to miejscu   bardzo często dochodzi do wypadków, 
- wybudowanie oświetlenia ulicznego w Wyszkach przy drodze nr 11 przy posesjach od nr 1 do  
   nr 6. 
 
ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XXI sesji Rady. 
                 Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie od XXI sesji Rady: 
- w dniu 4 lipca przekazał Wójtowi uchwały podjęte przez Radę Gminy na XXI sesji w dniu 30 
  czerwca br. 
- także w dniu 4 lipca przekazał Wójtowi interpelacje i wnioski zgłoszone  przez radnych na  
  XXI sesji Rady i wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 29 czerwca br. 
- w dniu 6 lipca  przekazano Radzie Pedagogicznej, Radzie Rodziców i Samorządowi 
  Uczniowskiemu Szkoły Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie uchwałę Rady  
  Gminy w sprawie nadania tej Szkole im. Arkadego Fiedlera,  
- w dniu 18 sierpnia udzielono odpowiedzi na wniosek złożony przez mieszkańca Kotlina  
  w sprawie budowy chodnika przy ul. Twardowskiej, informując, że wniosek  przekazano 
  Wójtowi Gminy jako wniosek do projektu budżetu Gmina na rok 2017, 
- także w dniu 18 sierpnia udzielono odpowiedzi  na wniosek złożony przez mieszkańca 
  Gryfina o nadanie jednej z ulic w Kotlinie nazwy  Józefata Walickiego dziadka 
  wnioskodawcy, który brał udział w Powstaniu Wielkopolskim i który został odznaczony 
  Krzyżem Powstańczym i Krzyżem Kawalerskim. W piśmie  poinformowano, że wniosek  
  zostanie przedłożony Radzie przy nadawaniu w przyszłości nazw nowo wybudowanym 
  ulicom. Po raz ostatni Rada Gminy  podejmowała uchwałę o nadaniu nazwy ulicy w roku 
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  2008. 
- obecny był na sesji Rady Powiatu, 
- obecny  był na dożynkach wiejskich w Sławoszewie, dziękując za zaproszenie pani sołtys  
   i radzie sołeckiej, 
Przewodniczący Rady podziękował  sołtysowi za zaproszenie na dożynki w Wysogotówku na 
których był nieobecny. 
Przewodniczący Rady przekazał radnym i sołtysom  pozdrowienia od byłego radnego i sołtysa 
Pana Mariana Żurka, który dziękuje za wsparcie przy budowie drogi Twardów  – Kurcew. 
Do informacji Przewodniczącego Rady nie wniesiono uwag. 
 
ad.6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXI sesji Rady oraz              
z wykonania uchwał Rady. 
            Wójt poinformował, że w okresie od poprzedniej sesji tj. od dnia 30 czerwca 2016r.: 
- w dniu 6 lipca przekazał do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu uchwały  
   podjęte na XXI sesji Rady, 
- także w dniu 6 lipca  do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Zespół w Kaliszu  
  przekazał uchwały nad którymi nadzór sprawuje RIO, 
- w dniu 12 lipca  do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego 
  przekazano uchwały  stanowiące prawo miejscowe oraz uchwałę w sprawie zmiany budżetu 
  Gminy.  
Podjęte przez Radę uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy                        
i umieszczono na stronie BIP Gminy. 
W okresie od XXI sesji Rady Wójt wydał 10 zarządzeń, w tym: 
- w sprawie  ogłoszenia VI edycji konkursu „ Piękno Naszej Gminy”, 
-  w sprawie powołania komisji przetargowej w celu przeprowadzenia przetargu na sprzedaż  
   lokalu mieszkalnego przy ul. Konopnickiej w Kotlinie, 
- w sprawie ustalenia na rok 2016 ryczałtu dla pracowników za przybory do pisania, 
- w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania  
   egzaminacyjnego nauczyciela Szkoły Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie, 
- w sprawie  pierwokupu nieruchomości, 
- w sprawie przedłużenia powierzenia  Pani Jolancie Karwat stanowiska dyrektora Gimnazjum 
  im. Jana Pawła II w Kotlinie na okres do 31 sierpnia 2021r. 
- w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w zarządzeniu dotyczącym zmiany budżetu  
  Gminy, 
- w sprawie ustalenia terminu składania wniosków do dyrektora szkoły o udzielenie pomocy 
  uczniom w ramach  rządowego programu pomocy uczniom  w 2016r. – „Wyprawka  
  szkolna”, 
- 2 zarządzeń w sprawie zmiany budżetu Gminy.  
W okresie międzysesyjnym: 
- 16 sierpnia rozstrzygnięte zostało postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na  
  budowę kanalizacji sanitarnej we wsiach Racendów i Wysogotówek. Wykonawcą tego 
  zadania będzie Konsorcjum firm:  Lider: Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe 
  JUSKOWIAK   Helena Juskowiak z  Nowej Wsi  i Partner konsorcjum: Ślusarstwo, 
  Mechanika Maszyn, Roboty Budowlano-Instalacyjne Maciej Juskowiak z Rozdrażewa za  
   kwotę 2.763.810,00 zł. 
- 18 sierpnia podpisano umowę z firmą Dekarstwo, Murarstwo Inne Usługi Budowlane Roman 
   Hajdysz na wykonanie wiaty piknikowo festynowej w Woli Książęcej za kwotę 18.999,88 zł, 
- wybrano wykonawcę   Romana Hajdysza z najkorzystniejszą ceną  na wykonanie nadbudowy 
   i rozbudowy  istniejącego garażu OSP w Woli Książęcej za kwotę 45.952,28 zł, 
- w dniu 18 sierpnia  podpisano umowę  z firmą Romana Hajdysza  na położenie rynien na 
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  wiacie piknikowej w Magnuszewicach na kwotę 2.000,- zł, 
 
-  na 14 września rozpisany został  przegląd gwarancyjny Domu Kultury wraz z Biblioteką,  
   z uwagi na to, że  w dniu 4 grudnia 2016r. mija termin rękojmi udzielonej przez  
   wykonawcę tego obiektu  tj. firmę Marzyński z Jarocina, 
-  12 lipca dokonano rozliczenia końcowego pożyczki  w kwocie 200.000,00 zł  
   z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 
   przeznaczonej na remont stacji uzdatniana wody w Kurcewie, 
-  26 sierpnia dokonano odbioru końcowego zadania polegającego na wymianie okien  
   w budynku Szkoły Podstawowej w Kotlinie, 
-  w lipcu dokonano  odbioru zadania jakim była wymiana  pokrycia dachowego  świetlicy 
   wiejskiej w Twardowie. Wartość robót to 66.681,62 zł. 
-  przygotowane są dokumenty do podpisania umowy pożyczki z Wojewódzkim Funduszem 
   Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na  budowę kanalizacji sanitarnej we 
   wsiach Racendów i Wysogotówek. Wnioskowana obecnie kwota pożyczki to 2.200.000,- zł,  
   a nie jak wcześniej planowano 3.110.000,- zł. 
Poza tym Wójt: 
-  17 lipca  obecny był na turnieju piłki nożnej o Puchar Wójta Gminy na Orliku w Kotlinie, 
-  obecny był na dożynkach wiejskich w: Wysogotówku, Sławoszewie, Twardowie, Parzewie  
   i Woli Książęcej dziękując za zaproszenie, 
- 28 sierpnia obecny był na turnieju piłki plażowej w Parzewie. 
Wójt złożył podziękowania współorganizatorom i wszystkim, którzy brali udział  
w przygotowaniu Dnia Kotlina Święta Pomidora, a mieszkańcom gminy za udział w tej 
imprezie. 
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag. 
 
ad.7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowych osób prawnych za I półrocze 2016 roku. 
                  Przewodniczący Rady poinformował, że informacja bardzo szczegółowo omówiona 
została na wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 30 sierpnia br. 
Przewodniczący Rady pytał – czy są uwagi czy pytania odnośnie wykonania budżetu Gminy. 
Sołtys Kotlina Jarosław Tomaszewski  mówił, że niepokojący jest wzrost zaległości za odbiór 
nieczystości. Było 42 tys. zł, a jest 53. tys. zł. 
Wójt odpowiedział, że są to zaległości nie z ostatniego roku, a z lat ubiegłych. 
Wójt mówił, że życzyłby wszystkim samorządom, aby zobowiązania  wpływały i żeby nie było 
zaległości.  Rok nie kończy się, a jest to półrocze  i trzeba poczekać do końca roku. 
Zaległości  jest najwięcej w Kotlinie, bo jest tu  największa liczba mieszkańców. Patrząc na 12 
sołectw to Kotlin przoduje  w zaległościach za odpady i w podatku od nieruchomości, a 
następne są Wola książęca i Twardów. Realizacja podatków i opłat odbywa się przez cały rok, 
o czym sołtys były pracownik urzędu skarbowego powinien wiedzieć – mówił Wójt. 
Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski  wyjaśnił, że są podejmowane działania w celu 
zmniejszenia zaległości. 
Skarbnik Gminy informowała, że są także zaległości w należnościach, które ściąga Urząd 
Skarbowy. 
Wójt dał przykład  Nowego Miasta, które posiada zaległości w opłacie za wodę i za ścieki, o 
czym pisała Gazeta Jarocińska. 
Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski  mówił, że  sytuacja u nas nie jest aż  tak groźna        
i Gmina nie przymierza się do odcinania przyłączy wody. 
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Wójt informował, że są samorządy, które posiadały niską opłatę za odpady, a teraz 
podwyższają stawkę przewyższająca 10,50 zł. 
Radny Zdzisław  Staszak  uważał, że ceny będą rosły dopóki ktoś góry nie weźmie się za 
monopolistów. 
Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak  mówił, że  na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 
w dniu wczorajszym  zauważono, że jest wzrost zaległości i mówił o tym. 
 
ad.8.   Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania 
na raty należności pieniężnych za I półrocze 2016r. do których nie stosuje się ustawy – 
Ordynacja  podatkowa. 
                 Przewodniczący Rady poinformował, że temat ten omówiono szczegółowo na 
posiedzeniu wspólnym komisji Rady w dniu wczorajszym. Przewodniczący pytał czy w tym 
punkcie ktoś chce zabrać głos. 
Wójt pytał – czy sołtys Tomaszewski ma kosz na odpady i czy także  od działalności? 
Sołtys odpowiedział, że nie wytwarza odpadów w prowadzonej działalności. 
Radny Tomasz Graczyk przyznał, że  nie ma kosza od działalności, ale jest w trakcie 
załatwiania. 
Radny Graczyk pytał Wójta  czy wysłał pisma  do rolników, którzy też prowadzą działalność.  
Radny Graczyk dał przykład prowadzącego  kiosk, który  musi płacić opłatę za odpady, a 
rolnik nie płaci, a też wytwarza  odpady. 
Wójt odpowiedział, że Gmina posiada wykaz przedsiębiorców. Jeżeli rolnik będzie prowadził  
działalność, to też ma obowiązek posiadania kubła. 
Radny Tomasz Graczyk uważał, że rolnik prowadzący gospodarstwo wytwarza odpady. Radny 
pytał – dlaczego tak jest, że przedsiębiorca wytwarza i musi płacić, a rolnik nie wytwarza 
odpadów i jemu trzeba dołożyć? 
Wójt wyjaśnił, że rolnik folię też musi oddać  firmie odbierającej. 
Dyskusję zakończył Przewodniczący Rady mówiąc, że temat odpadów  nie jest tematem 
dzisiejszej sesji. 
 
ad.9.   Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego. 
               Przewodniczący Rady poinformował, że temat  ten omówiono na posiedzeniu 
wspólnym stałych komisji  Rady w dniu  wczorajszym na którym obecni byli dyrektorzy szkół. 
Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi czy pytania w tym punkcie obrad. 
O głos poprosił Wójt Gminy. 
Wójt poinformował, że przeprowadził rozmowę z dyrektorami szkół, bowiem okres wakacji  
nie oznacza,  że nic się ma nie dziać w szkołach. 
W czasie wakacji boisko przy szkole w Kotlinie  nie przypominało boiska, a                              
w Magnuszewicach  urządzenia na placu zabaw były uszkodzone. Gdy ścięto trawę na boisku 
w Kotlinie, to bieżnia była zielona. 
Przewodniczący Rady przyznał, że nie mówił o boisku, bo na boisko przychodzą mieszkańcy 
osiedla po trawę dla królików.  
Wójt zapowiedział, że będzie rozmawiał z dyr. Orpel odnośnie  zepsutej uliczki do szkoły od 
strony ul. Sienkiewicza, a także odnośnie nawadniania boiska, ponieważ z tego co wie nie 
zrobiono tego w ogóle. 
Przewodniczący Rady mówił, że  nie widział, aby nawadniano boisko. 
Radny Zdzisław Staszak podejrzewał, że nie zrobiono tego z oszczędności. 
Wójt uważał, że patrząc na cenę wody nie można mówić o dużych oszczędnościach. 
Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski poinformował, że pięknie zrobiono salę 
gimnastyczną w szkole   w Kotlinie. Przewodniczący pytał  - kto odpowiada za salę po 
godzinach lekcyjnych, aby  to co zrobiono uszanować? 
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Wójt odpowiedział, że mieszkańcy chcą korzystać z sali gimnastycznej i w przypadku 
korzystania z sali  przez grupę osób  musi być osoba odpowiedzialna.  Jeżeli osoby korzystają      
z sali systematycznie, to podpisują umowę z dyrektorem szkoły. Za korzystanie z sali nie 
pobiera się opłaty.  
Wójt poinformował, że nie było przypadku, aby ktoś celowo zniszczył obiekt. 
Wójt poinformował, że podłoga na sali gimnastycznej w szkole w Kotlinie jest polakierowana 
lakierem antypoślizgowym. Wykonawca  pytał co się działo na tej sali, że doszło do takiego 
stanu podłogi. 
Przewodniczący Rady  uważał, że  poprzednio źle wykonano malowanie podłogi. 
 
ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości. 
           Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego  i Ochrony Przeciwpożarowej oraz Przewodniczący Komisji 
Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów poinformowali, że Komisje na wspólnym 
posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały projekty uchwał 
będące w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Uchwała  Nr XXII/121/2016 podjęta  została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
 
Uchwała Nr XXII/122/2016 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania  dotacji 
celowej na dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 
gminy Kotlin. 
 
Uchwała  Nr XXII/ 123/2016 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania oraz rozliczania dotacji 
celowej z budżetu Gminy Kotlin na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych                          
z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 
 
Uchwała nr XXII/124/2016 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki                            
i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych na rok 2016. 
 
Uchwała nr XXII/125/2016 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad.15. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2016 rok.   
 
Uchwała nr XXII/126/2016 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.16. Wolne głosy i wnioski. 
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                Radna Beata  Skowrońska podziękowała Starostwu Powiatowemu w Jarocinie za 
namalowanie pasów na drodze Kotlin – Sucha i Wójtowi Gminy za odnowienie  sceny i ławek  
w Sławoszewie. 
Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- uzupełnienie i wyrównanie poboczy przy drodze Kotlin – Sucha, 
- wykoszenie rowów przy drodze Kotlin – Sucha, które były odnowione, a obecnie są  
  zarośnięte, 
- przycięcie żywopłotu i ścięcie trawy  w centrum Sławoszewa, 
- zamontowanie włącznika lampy zewnętrznej na budynku świetlicy wiejskiej w Sławoszewie. 
Radna Marta Hudak wnioskowała o: 
-  zakup półek do chłodni w świetlicy wiejskiej w Racendowie, 
- klimatyzację w świetlicy wiejskiej w Racendowie, 
- naprawę lampy i o zamontowanie dodatkowej lampy przy świetlicy wiejskiej. 
Wójt mówił, że są to wnioski do projektu budżetu Gmina na rok 2017. 
Sołtys Jarosław Tomaszewski wnioskował o  odnowienie pasów na przejściu dla pieszych na 
ul. Kościuszki, przy skrzyżowaniu z ul. Poznańską oraz o obniżenie  krawężnika przy chodniku 
przy tym przejściu. 
Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała o: 
- naprawę chodnika i ponowne osadzenie słupków przy drodze powiatowej i gminnej   
  w Twardowie, 
- naprawę jednego z urządzeń na placu zabaw w Twardowie. 
Radna Dominika Kwiecińska pytała – czy rada sołecka  w Twardowie może funkcjonować  
w składzie dwu osobowym jeżeli w statucie  jest zapis, że rada sołecka liczy 7 członków? 
Wójt odpowiedział, że wniosek w sprawie funduszu sołeckiego może składać sołtys, rada 
sołecka lub 15 mieszkańców sołectwa. 
Skarbnik mówiła, że w statucie  sołectwa nie ma zapisu o uzupełnieniu składu rady sołeckiej.  
Rada sołecka wspiera sołtysa i nie ma przeszkód, aby wniosek w sprawie funduszu sołeckiego 
został złożony. 
Sołtys Mieczysław Stefaniak wnioskował o  zamontowanie na stałe ławek na placu zabaw  
w Wyszkach.  
Radny Tomasz Graczyk  wnioskował o uzupełnienie i wyrównanie poboczy przy ul. 
Kochanowskiego. 
Radny Grzegorz Warmuz  wnioskował o lampy przy drodze powiatowej pomiędzy Kotlinem, a 
Wilczą. 
 

  ad.17. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
                     Wójt poinformował, że w dniu 7 lipca br. przekazał do Starostwa Powiatowego            
w Jarocinie wnioski dotyczące dróg powiatowych. 
 Udzielając w dniu 19 lipca odpowiedzi Starostwo poinformowało, że : 
- odrosty drzew przy drodze Magnuszewice – Wyszki zaplanowano do obcięcia w roku 
  bieżącym, 
- pasy skrajne przy drodze Kotlin – Sucha zostały  już wymalowane, 
- chodniki przy drogach w Parzewie i w Sławoszewie zostały częściowo zdeformowane przez  
   parkujące  lub przejeżdżające  pojazdy, a kompleksowa naprawa tych chodników będzie  
   możliwa po uzyskaniu oszczędności  na innych zadaniach, 
- podcięcie gałęzi drzew przy drodze Sławoszew – Racendów zaplanowano na okres jesienny, 
- betonowe bariery w Twardowie przy posesji nr 18 zostały wymienione na  bariery sprężyste, 
- rozpoczęcie drugiego koszenia traw przy drogach powiatowych zaplanowano na 11 lipca. 
W dniu 7 lipca otrzymano ze Starostwa Powiatowego w Jarocinie  odpowiedź  na wnioski  
zgłoszone na XIX sesji Rady Gminy informując, że: 
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- wniosek o ustawienie znaku STOP przy drodze w Woli Książęcej został przekazany do 
   rozpatrzenia Powiatowej Komisji ds. Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych  
   i Gminnych, 
- znak „ Teren zabudowany” na ul. Sławoszewskiej jest ustawiony w miejscu, gdzie kończy się 
  zwarta zabudowa. Znaku tego nie stosuje się w zabudowie rozproszonej z jaka mamy do  
  czynienia na dalszym odcinku drogi. 
- pobocza drogi  Kotlin – Sucha  zostały uzupełnione w najbardziej niebezpiecznych 
  zaniżeniach. W przypadku pozyskania większej ilości destruktu prace te będą kontynuowane 
  szczególnie na odcinku Parzew – Sucha, 
- uskok na łuku drogi Kotlin – Racendów zostanie uzupełniony destruktem pozyskanym  
  z remontów. 
               W dniu 7 lipca br. przekazano do Energa Operator Oddział w Kaliszu wniosek o 
wymianę słupa energetycznego w Kotlinie przy ul. Waliszewskiej.  
Rejon Dystrybucji w Jarocinie  poinformował, że wymiana słupa nastąpi do końca października 
2016r. 
 

 
       ad.18. Zamknięcie obrad.   

                  Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął XXII sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K. 
 

 


